
Nr I-0052(IV)2010 
 
 

P  R  O T O K Ó Ł   Nr IV/2010 
 

z sesji Rady Gminy  Poraj  
odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku 

 w budynku Urzędu Gminy w Poraju (sala 220) 
 

 
Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna KAŹMIERCZAK -

Przewodnicząca Rady Gminy. 
Na ogólny stan 15 Radnych w sesji uczestniczyli wszyscy Radni. 

 
 

 

Porządek  obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Ustalenie dziennego porządku obrad. 

 

3. Odznaczenie Kombatantów Gminy Poraj Krzyżem pamiątkowym 
 „ZWYCIĘZCOM 1945”. 

 

4. Przyjęcie Protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 
5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

6. Projekty uchwał w sprawie: 
6.1. szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego projektów 
aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 
organizacji oraz programu współpracy, 

6.2. zmiany Uchwały Nr 251(XVLII)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 9 listopada 
2010 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na 2011 rok, 

6.3. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2011 rok, 

6.4. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
6.5. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy Poraj, 
6.6. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy Poraj, 
6.7. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz gminy Poraj, 
6.8. przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2014, 
6.9. budżetu gminy Poraj na rok 2011, 
6.10. zmian w budżecie Gminy Poraj na 2010 rok, 
6.11. zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Poraj na rok 2011, 
6.12. zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Poraj na 2011 rok. 
 

7. Sprawy organizacyjne. 
 

8. Zamknięcie sesji. 
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P r z e b i e g    o b r a d: 
 

 

Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodnicząca Rady Gminy p. K. Kaźmierczak o godzinie 1305 otworzyła sesję                
i powitała Gości - jak w załączniku nr 1- szczególnie honorowych gości w osobach: 

1) Pana mjr Jana Trzcińskiego Prezesa Zarządu Okręgowego Związku Kombatantów 
Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych w Częstochowie, 

2) Pana Jana Cichonia Wiceprezesa Zarządu ZKRPiBWP, 
3) Pana kpt Tadeusza Świerzbińskiego Prezesa Zarządu Koła Nr 40 Związku 

Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych              
w Poraju, 

4) Pana por Józefa Gajdzika, 
5) Pana p. por. Władysława Rajczyka, 
6) Pana p.por  Jana Plutę, 
7) Pana p.por Jana Szkopa, 
8) Pana p.por Tomasza Skibińskiego. 

Następnie Przewodnicząca obrad stwierdziła quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji przez Radę (lista Radnych - zał. nr 2). 

 
 
Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 

Nawiązując do porządku obrad (załącznik nr 3 do protokółu) przekazanego w ustawowym 
terminie wszystkim Radnym i jednostkom organizacyjnym Gminy, który został wyłożony 
na sali obrad, Przewodnicząca Rady poprosiła o dopisanie w punkcie 6-ym projekty 
uchwał w podpunkcie 6.8. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2011-2014 i zmianę kolejności podpunktów w sposób narastający. 
Radni poprzez głosowanie: 

1) zatwierdzili wyżej opisaną autopoprawkę do porządku sesji – „jednogłośnie”, 
2) uchwalili porządek IV sesji Rady Gminy Poraj - 15 głosami „za”. 

 
 
Ad. 3 porządku obrad: 
Odznaczenie Kombatantów Gminy Poraj. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu p. mjr Jana Trzcińskiego Prezesa 
Zarządu Okręgowego Związku Kombatantów i dokonanie odznaczenia zasłużonych 
Kombatantów z Gminy Poraj. 
Pan mjr J. Trzciński w imieniu Zarządu Okręgu, braci kombatanckich i własnym 
pogratulował Wójtowi Gminy zajęcia zaszczytnego stanowiska życząc owocnej pracy na 
rzecz społeczności Gminy. Następnie poinformował, że krzyże zostały nadane w 65 
rocznicę zwycięstwa nad niemieckim najeźdźcom i dokonał uroczystego wręczenia 
zasłużonym kombatantom Gminy Poraj krzyży pamiątkowych „ZWYCIĘZCOM 1945”, 
przyznanych przez Zarząd Główny w Warszawie dla następujących Kombatantów: 

1) p. por Józefa Gajdzika, 
2) p. p.por  Jana Pluty, 
3) p. p. por. Władysława Rajczyka, 
4) p. p.por Tomasza Skibińskiego, 
5) p. p.por Jana Szkopa, którzy brali udział w walce o wyzwolenie naszej Ojczyzny. 

Natomiast p. kpt Tadeuszowi Świerzbińskiemu Prezesowi Zarządu Koła Nr 40 Związku 
Kombatantów Rzeczypospolitej Polskiej i Byłych Więźniów Politycznych w Poraju 
nadano medal Stowarzyszenia Poszkodowanych przez III Rzeszę w Warszawie za 
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wspieranie tej działalności, który w imieniu wszystkich wyróżnionych podziękował za 
wręczone odznaczenia składając życzenia noworoczne od braci kombatanckiej. 
 
 

Przedstawiciele Zarządu Okręgowego wspólnie z p. Wójtem i p. Przewodniczącą Rady 
dokonali uroczystego odznaczenia Kombatantów wręczając dyplomy i kwiaty. 
Na zakończenie uroczystości Wójt p. Łukasz Stachera złożył gratulacje i życzenia 
uhonorowanym Kombatantom zapewniając ich o pamięci i wsparciu ze strony samorządu. 
 
 
Ad. 4  porządku obrad: 
Przyjęcie Protokółu z ostatniej sesji Rady Gminy Poraj. 

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad treścią Protokółu z ostatniej sesji Rady 
Gminy Poraj z dnia 15 grudnia bieżącego roku – został uchwalony bez uwag 15 głosami 
„za”. 
 
 
Ad. 5 porządku obrad: 
Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodnicząca oddała głos Radnym: 
1) p. Zdzisława Polak zwróciła uwagę na sprawy Żarek Letniska: 

• niewykorzystany projekt ul. Raczyńskiej, 
• odwodnienie ul. Wiejskiej, 
• budowę oczyszczalni i kanalizacji ścieków, 
• oraz pytała o nowego szefa działu gospodarki komunalnej i inwestycji; 

2) p. Barbara Trząskowska-Szcześniak zwróciła uwagę na bardzo niebezpieczne drogi 
prosząc p. Wójta o interwencję w sprawie odśnieżania w Żarkach Letnisku; 

3) p. Anna Zagroba stwierdziła, że pomimo obietnic ze strony Urzędu od miesiąca nie 
świecą nowe lampy na ul. Ostrowskiej w Masłońskim; 

4) p. Krzysztof Szustak apelował o odwodnienie w Poraju zwracając uwagę na ciągłe 
utrzymywanie się wody w piwnicach i niedrożne rowy, szczególnie rów gminny B-1 
zarośnięty o miernej przepustowości; 

5) p. Przemysław Bąk powołując się na rewelacje gazety Myszkowskiej o 4-o letnim 
niewykorzystaniu urlopu przez Wójta p. Szczerbaka zapytał, z czego się składała 
odprawa; 

6) p. Jolanta Kozak poruszyła sprawy Poraja zwracając się z prośbą o: 
• udzielenie odpowiedzi czy w planie roku 2011 znalazły się środki finansowe 

na wymianę głównej nitki wodociągowej i czy pozyskane zostały środki 
zewnętrzne na ten cel, 

• przedstawienie rozwiązania lokalizacji wież telefonii cyfrowej w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego Gminy {mpzp}, wnosząc o spotkanie 
zainteresowanych stron z udziałem Stowarzyszeń jakie istnieją na terenie 
Gminy i informacje o sposobie rozwiązania problemu, 

• podanie stanu rzeki Warty, jaki jest wysoki; 
7) nawiązując do wypowiedzi poprzedników p. Andrzej Ludwikowski przygotował 

propozycje i wnioskował o powołanie zespołu koordynującego do kompleksowego 
rozwiązana problemu podtopień w Gminie Poraj. 
 

Kolejno zgłaszali zapytania uczestnicy sesji: 
1) p. Czechowski z Poraja pytał o: termin rozpoczęcia odtworzenia rowów 

przydrożnych, czy będą funkcjonowały brygady porządkowe, wskazał na 
uszkodzoną beczkę wozu bojowego jednostki OSP w Poraju, 
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2) p. Wroniecki stwierdził, że od 16 lat upomina się na sesjach i Komisjach                 

o odwodnienie Gminy, a sytuacja wyraźnie się pogorszyła pomimo obietnic 
poprzedników i spotkań z zarządcą zbiornika retencyjnego temat pozostaje bez 
echa.  
 
 

Przypominając majową powódź mówił i wskazywał na nieistniejące już rowy 
samowolnie zasypane oraz ogromne straty mieszkańców spowodowane 
podtopieniami. Deklarował swoja pomoc, jako fachowca znającego warunki 
hydrogeologiczne Gminy.  
Wskazując na nieodśnieżone miejsca w terenie niezabudowanym prosił o to 
Gminę; 

3) p. Skrzypiec z Masłońskiego ponowił apel w sprawie włączenia oświetlenia ul. 
Ostrowskiej, budowy przy niej chodnika i zawężenia nowej drogi w tej ulicy          
ze względu na złe odśnieżanie. Wskazując na zalane tereny również                        
w Masłońskim determinował samorząd do powołania sztabu kryzysowego, 
odpowiednie wyposażenie jednostek straży pożarnej i wyznaczenia miejsc do 
ewakuacji w przypadku zagrożenia deklarując swoja pracę, kładąc nacisk na 
całkowity brak informacji dla mieszkańców w okresie majowej powodzi; 

4) sołtys wsi p. Świerdza poruszył problem odwodnienia ul. Wiejskiej                          
i niebezpieczeństwa na basenie kąpielowym w Żarkach Letnisku (pełny basen pod 
lodem) ze względu na pozostawiony stan wody, która corocznie była spuszczana 
na okres zimowy; 

5) sołtys p. Mizera zwrócił uwagę na potrzebę odwodnienia i brak oświetlenia          
w ul. Smużnej w Choroniu oraz podniósł temat dokarmiania zwierząt leśnych 
przez koła łowieckie. 

 
 

Wójt Gminy p. Łukasz Stachera podziękował wszystkim za uwagi i podpowiedzi 
udzielając informacji, a między innymi: 

� odwodnienie Gminy jest sprawą priorytetowa, w budżecie na rok 2011 została 
zabezpieczona kwota 200 tyś zł z przeznaczeniem na inwentaryzacje rowów 
odwadniających w Gminie przez specjalistów, zarówno tych istniejących jak         
i zasypanych, które już nie istnieją, 

� jako pierwszy zostanie udrożniony przepust pod torami kolejowymi w Poraju, 
udrożnienie rowów będzie załatwione kompleksowo, 

� na udrożnienie i zmodernizowanie rowów będziemy się starali uzyskać środki 
finansowe z zewnątrz, 

� odwonienie ul. Wiejskiej w Żarkach Letnisku będzie omawiane po wykonaniu 
inwentaryzacji,  

� zostaną wybrane priorytety i realizacja odwodnienia nastąpi kompleksowo,  
� naniesione zostały poprawki do akcji odśnieżania, ponieważ jest to problem 

nie rozwiązany od lat, poprosił o zgłoszenia od mieszkańców zapewniając 
swoją interwencję i weryfikację, 

� brygada porządkowa zostanie uruchomiona po 1 stycznia, jej prace są 
uzależnione od warunków pogodowych, w okresie zimowym zajmie się 
pracami porządkowymi, latem będzie pracowała na drogach oraz na rzecz 
wodociągów i kanalizacji, 

� ze względu na bezpieczeństwo mieszkańców został zwiększony zrzut kubików 
na zalewie, stan wody jest zachowany przez Regionalny Zarząd Gospodarki 
Wodnej a rozmowy na temat rz. Warty i zalewu będą prowadzone na początku 
stycznia, 

� nie przedłuży umowy dzierżawy ważnej do 31 grudnia 2010 roku i maszt przy 
torach kolejowych musi być przeniesiony, na jutro jest wyznaczone spotkanie 
z firma i planistą w tej sprawie – będą wskazane nowe miejsca lokalizacji, 
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� 22 grudnia została podpisana umowa na oświetlenie ul. Ostrowskiej, jutro ma 

zostać podpięty licznik - opóźnienie spowodowały szkody usuwane przez 
służby energetyczne, 
 
 
 

� w schemacie organizacyjnym Urzędu Gminy została ujęta komórka 
zarządzania kryzysowego w razie klęski żywiołowej, czym muszą się zająć 
profesjonalne służby, 

� skupimy się na pozyskiwaniu środków zewnętrznych na inwestycje,  
� pilne inwestycje będą realizowane w trakcie roku, 
� remont wodociągów w ul. 3-go Maja i Wesołej w Poraju – zostaną podjęte 

starania w tej kwestii i temat musi zostać rozwiązany w najbliższej 
pespektywie, 

� ubiegamy się o dofinansowanie i chcemy wykonać ul. Raczyńskiej 
kompleksowo, z zamontowaniem studzienek kanalizacyjnych, aby nie psuć 
drogi przy prowadzeniu kanalizacji, 

� zostały popełnione błędy proceduralne w lokalizacji oczyszczalni ścieków         
i procedury rozpoczną się od początku. Prowadzone są dwutorowe działania tj. 
zmiany w miejscowym planie zagospodarowania i rozmowy z Urzędem 
Marszałkowskim; 

� priorytetową sprawą jest kanalizacja dla Jastrzębia, Masłońskiego i dla Żarek 
Letniska; 

� Konkurs został ogłoszony w Biuletynie Informacji Publicznej na wakat 
Kierownika gospodarki komunalnej i inwestycji – po ogłoszeniu wyniku           
w BIP poinformujemy w trakcie obrad - odbył się rano; 

� 5-ta linia zasilania ul. Smużnej wyniesie około 15 tyś zł netto i planowana jest 
do zrobienia w roku przyszłym; 

� Sprawa zawężenia odcinka drogi w ul. Ostrowskiej zostanie przekazany do 
Powiatowego Zarządu Dróg, ponieważ realizacja tej inwestycji leży w gestii 
Starostwa – Radni powiatowi będą wspierać naszą inicjatywę; 

� cele bezpieczeństwa to ważne kwestie: monitoring, progi zwalniające, 
oznakowanie, poprawienie współpracy z Policją poprzez prewencję, patrole 
całodobowe w okresie letnim – Posterunek został zwolniony z płacenia 
czynszu na okres 3-ech lat; 

� odprawa dla p. Wójta została wypłacona zgodnie z prawem po konsultacji          
z radcą prawnym Urzędu Gminy tj.: 6-cio miesięczna odprawa emerytalna, 3-y 
miesięczna odprawa zwykła, 40-lecie pracy i ekwiwalent za urlop 2007-2010 
tj. kwota łączna około 154 tyś zł; 

� poprosił o pomoc Sołtysa i społeczność Żarek Letniska w temacie 
bezpieczeństwa na basenie kąpielowym - nie umiał wyjaśnić przyczyny 
dlaczego woda nie została spuszczona jak co roku, o czym informowała radna 
p. Z. Polak. Poinformował o możliwości utworzenia „białego Orlika” 
(lodowiska) w ramach dotacji z Urzędu Marszałkowskiego; 

� przychylił się do propozycji popierając inicjatywę radnego p. A. 
Ludwikowskiego w sprawie podtopień. Oznakowanie ul. Wesołej zostanie 
umieszczone. 

 
 

Ad. 6 porządku obrad: 
Projekty uchwał. 
 

6.1. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że dokonano korekty projektu uchwały zgodnie 
z ustaleniami Radnych z wczorajszego wspólnego posiedzenia Komisji i poprosiła 
swojego Zastępcę o zapoznanie uczestników sesji z jego treścią. 
Uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej  
 

organizacji oraz programu współpracy, Radni podjęli 15 głosami „za” - stanowi ona 
załącznik nr 4 do protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 16(IV)2010 
 
 
6.2. 
15 Radnych „jednogłośnie” podjęło Uchwałę w sprawie zmiany Uchwały                        
Nr 251(XVLII)2010 Rady Gminy Poraj z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2011 rok, która jest załącznikiem nr 5: 
 

U c h w a ł a  Nr 17(IV)2010 
 
 
6.3. 
Uchwałę – zał. nr 6 – w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                          
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok zatwierdziło „jednogłośnie” 15 
Radnych obecnych na sali: 
 

U c h w a ł a  Nr 18(IV)2010 
 

 

6.4. 
Radna p. Z. Polak podzieliła się wątpliwościami w sprawie zamiany i nabycia 
nieruchomości pod oczyszczalnie ścieków w miejscowości Jastrząb wskazując na 1, 5 
hektarowy teren pod niewielką oczyszczalnię. 
Wójt Gminy poinformował, że lokalizacja jest ustalona, mamy dofinansowanie do 
projektu budowy na tych działkach, są to tereny zalewowe i nieużytki, a kwestią formalną 
jest wyrażenia zgody na zamianę i wykup omawianych nieruchomości, o czym 
zadecydował poprzedni Wójt Gminy. 
Radni w drodze głosowania „za” – 12 głosów, „przeciwne” – 2 głosy, „wstrzymujące 
się” – 1 głos podjęli Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
stanowiącą załącznik nr 7 do niniejszego protokołu: 

 
U c h w a ł a  Nr 19(IV)2010 

 
 

6.5. 
Rada Gminy Poraj głosując: „za” – 12 głosów, „przeciwne” – 2 głosy, „wstrzymujące 
się” – 1 głos wyraziła zgodę na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj, jak               
w Uchwale stanowiącej załącznik nr 8 do niniejszego protokołu: 
 

U c h w a ł a  Nr 20(IV)2010 
 

 

6.6. 
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Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj, 
zatwierdziło w głosowaniu 15 Radnych, jak w załączniku nr 9 do niniejszego protokółu. 
Wynik głosowania: „za” – 12 głosów, „przeciwne” – 1 głos, „wstrzymujące się” – 2 
głosy: 
 

U c h w a ł a  Nr 21(IV)2010 
 

6.7. 
15 Radnych zaakceptowało w głosowaniu: „za” – 12 głosów, „przeciwne” – 1 głos, 
„wstrzymujące się” – 2 głosy treść kolejnej Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
nabycie nieruchomości na rzecz gminy Poraj – zał. nr 10: 
 

U c h w a ł a  Nr 22(IV)2010 
 
 

6.8. 
Radni Gminy Poraj „jednogłośnie”  zaakceptowali treść Uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2011-2014, która stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 23(IV)2010 
 
 

6.9. 
Załącznik nr 12 tj. Uchwała w sprawie budżetu gminy Poraj na rok 2011 została 
odczytana przez Wiceprzewodniczącego p. K. Klimka. 
 

Przewodnicząca obrad kolejno udzieliła głosu: 
 

1) Skarbnikowi Gminy p. Jadwidze Zasik, która odczytała do tematu treść 3 Uchwał 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 13 grudnia 2010 roku 
zawierających pozytywne opinie o przedłożonych dokumentach: 

− Nr 4100/VII/155/2010 w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Poraj projekcie uchwały budżetowej na 2011 rok wraz                     
z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi, 

− Nr 4100/VII/156/2010 w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Poraj projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2011-2014,  

− Nr 4100/VII/157/2010 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu w kwocie 1.941.000 zł, przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej na 2011 rok Gminy Poraj; 
 

2) Przewodniczącej p. Z. Polak – odczytała pozytywną „Opinię” do przedłożonego 
projektu budżetu, jaką wydała Komisja ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej       
i inwestycji Rady Gminy Poraj; 
 

3) Radnym Gminy: 
� p. A. Zagrobie - wystąpiła z wnioskiem o zdjęcie z Działu 754 

bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa „zakup samochodu” 
i przeznaczenie tej kwoty na cele kryzysowe, 

� p. Z. Polak – uznała zakup za zbędny wnioskując o przeznaczenie tej 
kwoty na inne cele, 

� p. Jolancie Zalega wnioskowała za pozostawieniem kwoty bez wskazania 
jednostki do decyzji straży, 

� p. P. Bąkowi - optował za przekazaniem samochodu do straży w Kuźnicy 
Starej, 
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� Wójt Gminy oświadczył, że w budżecie zostały uwzględnione poprawki         

z wczorajszej Komisji, przypominając o takiej decyzji zaproponował 
wykreślenie nazwy jednostki i pozostawienie zapisu z uwagi na 
dofinansowanie do zakupu samochodu.  
 
 
 
Co do przekazania poinformował, że odbędzie się spotkanie z Prezesem 
Zarządu straży i Radni wspólnie zadecydują na styczniowej Komisji ds. 
oświaty gdzie samochód zostanie przekazany, 
 

� p. A. Ludwikowskiemu postulował za przeniesieniem omawianej kwoty 
200 tyś zł na zakupy inwestycyjne. 

Po uzgodnieniu z wnioskodawcami Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie 
wniosku p. A. Zagroby - wystąpiła z wnioskiem o zdjęcie z Działu 754 bezpieczeństwo 
publiczne i ochrona przeciwpożarowa „zakup samochodu” i przeznaczenie tej kwoty na 
cele kryzysowe. 
Radni Gminy odrzucili w drodze głosowania wniosek radnej p. A. Zagroby stosunkiem 
głosów: „za”-  2 głosy, „przeciwne” - 10 głosów, „wstrzymujące się” - 3 głosy. 
15 Radnych Rady Gminy Poraj „jednogłośnie” uchwaliło budżet Gminy Poraj na 2011 
rok: 
 

U c h w a ł a  Nr 24(IV)2010 
 
 

6.10. 
Skarbnik Gminy odpowiadając na pytanie Przewodniczącej p. K. Kaźmierczak 
stwierdziła, że od wczorajszego posiedzenia nic nie zmieniło się w tegorocznym 
budżecie.  
Radni „jednogłośnie”  podjęli Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Poraj na 
2010 rok, jak w załączniku nr 13 do niniejszego protokółu: 
 

U c h w a ł a  Nr 25(IV)2010 
 
 

6.11. 
Uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Poraj na rok 2011 
– zał. nr 14 – zaakceptowało „jednogłośnie”  15 Radnych: 
 

U c h w a ł a  Nr 26(IV)2010 
 
 

6.12. 
Salę obrad opuścił radny p. Rajczyk. 
14 Radnych obecnych na sali sesyjnej dokonało zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy 
Poraj na 2011 rok, jak w Uchwale Nr 27(IV)2010  - załącznik nr 15: 
 

U c h w a ł a  Nr 27(IV)2010 
 

Wynik głosowania: „za” – 14 głosów. 
Na salę obrad powrócił radny p. Rajczyk. 
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Ad. 7 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak złożyła serdeczne życzenia noworoczne, do 
których dołączył się Wójt p. Ł. Stachera dziękując również Radnym za uchwalenie 
budżetu. 
 
 
Ad. 8 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad Przewodnicząca p. K. 
Kaźmierczak o godzinie 1545 zamknęła IV sesję Rady Gminy Poraj. 
 

Protokolant  
          Przewodnicząca 

        Rady   Gminy   Poraj 
 
 

    Katarzyna   KAŹMIERCZAK 


